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Dne 15.3.2010 proběhlo jednání zastupitelstva města Libčice 
nad Vltavou, kde jedním z projednávaných bodů bylo zaujetí 
stanoviska města k připravované přeměně letiště Vodochody 
na mezinárodní civilní letiště. Jednání zastupitelstva v této věci 
předcházelo usnesení rady města, která vzhledem k faktu, že Libči-
ce nebyly zařazeny do území dotčeném působení provozem letiště 
Vodochody, pověřila starostu, aby kontaktoval příslušné instituce  
a zjistil veškeré dostupné informace o připravované druhé studii 
EIA (studie dopadu na životní prostředí) a současně byla tato pro-
blematika předána zastupitelstvu města, kde by byl přijat postoj 
města k budoucímu civilnímu letišti. Na jednání zastupitelstva 
města se dostavili zástupci občanského sdružení „ Za život v Do-
lanech“, kteří zastupitelům poskytli informace o svém postoji k za-
mýšlenému projektu letiště. Zastupitelstvo města ve svém usnesení 
po delší  diskusi vyjádřilo  podporu všem  městům, obcím, sdru-
žením a veřejným organizacím, které protestují  proti vybudování 
mezinárodního letiště Vodochody. Zastupitelé poté  uložili radě 
města informovat občany o záměru, dopadech a  vizích spojených 
s výstavbou a provozem veřejného mezinárodního letiště Vodo-
chody prostřednictvím dostupných informačních medií a zdrojů. 
Zastupitelstvo rovněž uložilo radě města sledovat veškeré dostupné 
informace spojené s výstavbou a provozem veřejného mezinárod-
ního letiště Vodochody.
V další části svého příspěvku si dovoluji se souhlasem starosty 
Chvatěrub pana Derfla uvést jeho materiál, který dostatečně objas-
ňuje tuto obsáhlou problematiku.

„NE MÝTY, ALE FAKTA K ROZVOJI 
LETIŠTĚ VODOCHODY“

Investiční skupina PENTA vede mediální kampaň a vyvíjí tlak na 
politické představitele s cílem prosadit svůj záměr nového letiště 
ve Vodochodech proti zájmu 30.000 obyvatel žijících v jeho okolí. 
Argumenty, které PENTA a AERO Vodochody používají mnohdy 
manipulují s fakty s cílem obrátit veřejné mínění ve prospěch zby-
tečného plánu na nové letiště. Čistě komerční záměr je prezento-
ván jako příležitost. Přitom regionu mnohem více vezme než mu 
může dát. Veřejné zájmy na ochraně zdraví občanů, příznivém ži-
votním prostředí a ochraně majetku nemohou ustoupit sobeckému 
záměru.
Starostové obcí sdružených v iniciativě STOP LETIŠTI Vodochody, 
zastupující desítky tisíc občanů potenciálně postižených budoucím 
letištěm, se rozhodli některé mýty kolem nového letiště Vodochody 

Ve středu 24. března 2010 uspořádala ZŠ Libčice nad Vltavou 
Den otevřených dveří.

Škola se pro veřejnost otevřela v 11.00 hodin, kdy na zájemce  
u vchodu čekali průvodci, které tvořili vždy tři žáci deváté třídy, 
kteří školu znají nejlépe, a tak zájemce provedli buď po škole a po-
dali odborný výklad, nebo je zavedli do třídy, kterou si někteří ro-
diče vybrali, aby viděli, jak jednotliví učitelé vedou svoje vyučovací 
hodiny a pracují s dětmi.
Na třetí  hodinu odpoledne byla připravena beseda s celým pe-
dagogickým sborem, kterou moderovala Mgr. Magda Kmínková, 
učitelka českého jazyka a tělesné výchovy, která učí prvním rokem 
a vyznala se ze svých zkušeností z práce s dětmi, která je velmi 
náročná a vyčerpávající a která pohltí celého člověka, pokud ji chce 
vykonávat zodpovědně. Práce učitele vlastně nikdy nekončí. 
Poté se představili všichni další pedagogové a začala věcná debata, 
kde mohli všichni zúčastnění nastínit problémy, které je trápí.
 Byla rovněž představena vize školy „Chceme být renomovanou 
školou, moderní a inkluzívní školou, která nadprůměrně připraví 
všechny žáky podle jejich individuálních možností a schopností do 
každodenního života“, opřená o stavební kameny : 
1) výborná komunikace se zřizovatelem
2) výborný marketing a prezentace školy směrem k rodičům a bu-
doucím rodičům

Stop letišti Vodochody Den otevřených dveří

pokračování na straně 10
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Proběhlo jednání 20. zastupitelstva města
Dne 15. března 2010 proběhlo jednání 20. zastupitelstva města. 
Zastupitelstvu byl radou města předložen obsáhlý program o 18 
bodech, jehož projednání si vyžádalo čas zhruba 4,5 hodiny. Ještě 
kolem 21.30 někteří zastupitelé diskutovali v jednací síni. Zastupi-
telstvo projednalo tento program:

1. Úprava rozpočtu č. 7/2009
2. Závěrečný účet města za rok 2009
3. Přijetí dotací
4. Úprava rozpočtu č. 1/2010
5. Žádost občana o odprodej pozemku
6. Žádost majitelů kulturního domu o prodej pozemku
7. Nabídka převodu nemovitého majetku Sokola Libčice na 
město.
8. Volby přísedících okresního soudu Praha –západ na volební 
období 2010-2014
9. Žádost občanky o odprodej pozemku
10. Letiště Vodochody – stanovisko
11. 11.oprava vyhlášky o místním poplatku ze psů
12. Žádost o zřízení věcného břemene ČEZ
13. Směna pozemků s občanem
14. Změna územního plánu č. 4
15. Žádost ZUŠ o navýšení počtu žáků
16. Pronájem prostor pro Policii ČR
17. Přijetí daru pozemků pod komunikací
18. Různé

Ekonomické záležitosti
Ekonomický blok jednání byl zahájen radním pro ekonomiku Ing. 
Vladimírem Urbánkem, který objasnil záležitosti úpravy rozpočtu 
a závěrečného účtu města Libčice nad Vltavou. Zastupitelstvo měs-
ta poté schválilo usnesení:
Usnesení č.1
Zastupitelstvo města schvaluje úpravu rozpočtu č. 7/2009 města 
Libčice nad Vltavou na rok 2009 (rozpočtová opatření č. 73/2009 
až 87/2009) s celkovými výdaji ve výši 75.456.800,-- Kč a s celko-
vými příjmy ve výši 75.456.800,-- Kč.
Usnesení č.2
Zastupitelstvo města schvaluje celoroční hospodaření města  
a závěrečný účet města za rok 2009, včetně zprávy o výsledku pře-
zkoumání hospodaření města za rok 2009, provedeného krajským 
úřadem bez výhrad.

Dotace pro město
Následoval bod týkající se přijetí dotace. Město získalo dotaci na 
provoz pečovatelské služby v Libčicích nad Vltavou ve výši 500 
tisíc korun. Je velmi potěšující, že tato naše prospěšná instituce 
získává konečně rozumné peníze na provoz. Zastupitelstvo přijalo 
následující usnesení:

Usnesení č. 3
Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím dotace na Pečovatelskou 
službu ve výši 500.000,-- Kč.  
Pronájem prostor pro policii ČR
Dále zastupitelé projednali věc pronájmu prostor pro Policii ČR 

Tomuto schválení předcházelo usnesení rady 
města, jež záležitost projednala dne 24. 2. 
2010. 
Na radu města se dostavil policejní ředitel Praha východ, který 
předložil záměr Policie ČR o pronájem nebytových prostorů v č.p. 
735. Tyto prostory o výměře cca 500 m2 se nacházejí v části bý-
valé prodejny potravin a skladů. Město by provedlo rekonstrukci 
dle potřeb policie a policie by hradila městu tržní nájemné. Sta-
rosta odpověděl na otázky a popsal několikaleté přesuny policie  
a její snahy v posledním období o přesun do vyhovujících prostor.  
V případě, že nedojde k realizaci záměru, policie bude zřejmě mu-
set své stavy oproti plánovanému rozšíření naopak zredukovat. 
Starosta přiblížil možnost zahájení nájemního vztahu na 1.polovi-
nu roku 2011. Pro zajištění bezpečnosti ve městě je tato záležitost 
významná.
Zastupitelé zvážili návrh rady města a poté se shodli na usnesení:
Usnesení č. 4
Zastupitelstvo města schvaluje záměr pronájmu nebytových pro-
storů v č.p. 735 Policii ČR.

Úpravy rozpočtu a investice města
Dalším bodem jednání byla úprava rozpočtu č. 1/2010. Rada města 
projednala dne 2. 3. 2010 č. usnesení 1/5-2010. usnesení zastupi-
telstva předcházelo projednání bodu v komisi pro správu majetku 
města a investiční činnost a v radě města.
Rada města projednala I. etapu investic v roce 2010. Další případné 
akce budou navrženy na základě plnění příjmové části rozpočtu. 
Další provozní položky úpravy č. 1 jsou obsaženy v tabulce.

Stromořadí  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 1 100 000,-Kč
Náplavka . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 705 000,-Kč
Chodník 5. května vč. osvětlení. . . . . . . . . . . . . . . 1 200 000,-Kč
Projektová příprava č.p. 735 Policie  . . . . . . . . . . . . . 200 000,-Kč
MŠ pokračování rekonstrukce. . . . . . . . . . . . . . . . . . 350 000,-Kč
Nákup automobilu peč. služba  . . . . . . . . . . . . . . . . . 120 000,-Kč
Chodník Turská. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 400 000,-Kč
Zateplení stropu ZŠ. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 300 000,-Kč
Celkem:. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4 375 000,-Kč

Následovala rušná diskuse a zastupitelé odhlasovali uvolnění část-
ky 250 tisíc korun na realizaci architektonické a projektové studie 
úprav na sídlišti Sahara.. Je to správný krok po celoroční práci rea-
lizačního týmu Sahara, kdy byly po složitých jednáních a průzku-
mech mezi obyvateli Sahary zjištěny priority pro úpravy veřejných 
prostranství, parkovišť a komunikací v prostoru sídliště Sahara.
V současné době město čeká na návrat vlastních finančních zdrojů
ze Státního fondu životního prostředí, které jsme investovali do za-
teplení škol. Po obdržení peněz ze SFŽP dojde k úpravě rozpočtu 
k zařazení dalších potřebných investičních akcí. Zastupitelé se pak 
shodli na usnesení:

Usnesení č.5
Zastupitelstvo města schvaluje úpravu rozpočtu č. 1/2010 města 
Libčice nad Vltavou na rok 2010 (rozpočtová opatření č. 1/2010 až 
18/2010) s celkovými výdaji ve výši 47.324.800,-- Kč a s celkovými 
příjmy ve výši 47.324.800,-- Kč. 

Libčické noviny, měsíčník, vydává Městský úřad v Libčicích nad Vltavou, nám. Svobody 90, Libčice nad Vltavou 252 66, http://www.libcice.cz, e-mail:  
podatelna@libcice.cz, kultura@libcice.cz, IČO: 241407, evid. č. MK: ČR E 12222. Za obsahovou správnost odpovídají autoři příspěvků.  
Administrace, inzerce a foto: Eva Čermáková. Grafické zpracování a tisk GSL, Kralupy nad Vlt. Termín uzávěrky: vždy k 15. dni v měsíci.  Náklad: 700 ks, cena: 5,- Kč.

Informace z Městského úřadu 
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TERMÍNY UMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ
v I. pololetí roku 2010

14. a 28.4. 15–17
12. a 26.5. 15–17
9. a 23.6. 15–17

7. a 21.7. 15–17
4. a 18.8. 15–17
8. a 22.9. 15–17

6. a 20.10. 15–17
10.11. 15–16
8.12. 15–16

duben 25.4.
květen 30.5.
červen 27.6.

Kontejnery budou umisťovány v uvedených termínech 
na těchto místech: 
Libčice n/Vlt.  křižovatka ulic Nerudova, Palackého, 
 Na Radosti a Tržní
Libčice n/Vlt.  Kralupská
Letky  Letecké nám. 
Chýnov ul.  Ke Studánkám
Chýnov  Sídliště Pod Saharou k čp. 705 
 (vedle dětského hřiště)

Sběrna elektronického odpadu, 
lednic a pneumatik 
v roce 2010

Doplňující návrh: V kapitole 8 d) studie komplexního řešení pro-
stranství sídliště Pod Saharou (včetně projednání s obyvateli sídliš-
tě), výdaje - 250 tis. Kč. 
V bodech 5, 6, 9 a 11 programu jednání zastupitelstva města byly 
řešeny záležitosti prodeje a směny pozemků města. Ve všech přípa-
dech byli žadatelé uspokojeni a v jednom případě bylo na prodaný 
pozemek navrženo vložit věcné břemeno..Usnesení těchto bodů 
zde neuvádím.

Jednání s TJ Sokol Libčice
V dalším bodě (8) se zastupitelstvo zabývalo věcí převodu nemovi-
tého majetku TJ Sokol Libčice nad Vltavou na město. Projednávání 
tohoto bodu předcházela žádost TJ Sokol o zvážení převodu ma-
jetku.. Zástupci Sokola se dostavili na komisi pro správu majetku 
města, kde tato otázka byla projednána. Členové komise doporu-
čili zahájit vypracování analýzy této věci. Analýza bude obsahovat 
zpracování ekonomických, právních a jiných aspektů týkajících se 
převodu majetku.
Rada města vzala na vědomí průběh jednání se zástupci Soko-
la Libčice ve věci převodu majetku Sokola na město. Rada města 
doporučuje zastupitelstvu města schválit záměr převodu majetku 
Sokola Libčice na město Libčice nad Vltavou. Zastupitelstvo město 
přijalo poté následující usnesení:
Usnesení č. 8
Zastupitelstvo města ukládá radě města zajistit zpracování veške-
rých materiálů potřebných pro rozhodnutí ve věci převodu majet-
ku Sokola Libčice na město Libčice nad Vltavou. 

Volby přísedících okresního soudu Praha –západ
Již v minulém funkčním období pracovali dva naši občané Mária 
Dufková a Ivan Voňka jako přísedící okresního soudu Praha-zá-
pad. Jde činnost společensky prospěšnou a jménem města Libčice 
jim za tuto práci děkuji. Starosta navrhl, aby na pozici přísedících 
Okresního soudu Praha –západ na volební období 2010-2014 byli 
jmenováni znovu občané: pan Voňka Ivan a paní Mária Dufková. 
S oběma občany bylo jednáno a se svou nominací souhlasí. Zastu-
pitelé se usnesli v této věci na usnesení:
Usnesení č. 9
Zastupitelstvo města souhlasí se jmenováním  přísedících Okres-
ního soudu Praha –západ na volební období 2010-2014 pana Voň-
ky Ivana bytem Libčice nad Vltavou a paní Márie Dufkové bytem 
Libčice nad Vltavou. 

Vyhlášky, věcná břemena a jiné
V bodech 11, 12, 15 a 16 zastupitelé provedli 
opravu místní vyhlášky ze psů, souhlasili s věcným břemenem na 
pozemku města pro účel kabelového vedení společnosti ČEZ. ,sou-
hlasili s navýšením počtu žáku v ZUŠ Libčice na 420 žáků a přijali 
dar pozemku od občana 
Posledním bodem programu jednání zastupitelstva bylo přijetí sta-
noviska města k připravované přestavbě letiště Vodochody na me-
zinárodní civilní letiště. Této věci se věnuji v jiném článku těchto 
novin a proto jen uvádím usnesení k tomuto bodu:
Usnesení č. 17
Zastupitelstvo města vyjadřuje podporu všem městům, obcím, 
sdružením a veřejným organizacím, které protestují proti vybudo-
vání mezinárodního letiště Vodochody. 
Zastupitelstvo města ukládá radě města informovat občany o zá-
měru, dopadech a vizích spojených s výstavbou a provozem veřej-
ného mezinárodního letiště Vodochody prostřednictvím dostup-
ných informačních medií a zdrojů. 
Zastupitelstvo města ukládá radě města sledovat veškeré dostupné 
informace spojené s výstavbou a provozem veřejného mezinárod-
ního letiště Vodochody.
Následoval bod různé (18) , starosta skončil jednání v 21.10 hodin 
a poděkoval přítomným za účast. 
Pokud občané budou potřebovat nějaké upřesnění projednávaných 
bodů jak zastupitelstva, rady města, komise pro správu majetku  
a jiné. jsem připraven vyhovět.

Pavel Bartoš, starosta

Informace z Městského úřadu 

Termíny svozu BIO popelnic v roce 2010

Občanům, kteří si požádali v období od 1.1.2009 do 31.12.2009 
o  BIO popelnice, budou dodány začátkem dubna 2010. 

Termíny svozů:
1.svoz 10.4.2010 14.týden
2.svoz 8.5.2010 18.týden
3.svoz 5.6.2010 22.týden
4.svoz 19.6.2010 24.týden
a dále  každou sudou sobotu
Poslední svoz 20.11.2010 46.týden

Celkem 15 svozů v roce 2010



Strana 4

www.libcice.cz

odhalit a vyvrátit. Níže uvedená fakta jsou, vedle již uplatněných 
připomínek k ekologickému hodnocení letiště Vodochody, dalším 
dokladem toho, že letiště nemůže být nikdy realizováno.

PRIVATIZACE
Před privatizací Aera Vodochody obdržela na doručenku dne 29. 9. 
2006 vláda ČR a Krajský úřad Středočeského kraje od starostů Ko-
zomína, Kralup nad Vlt., Dolan, Zlončic , Chvatěrub, Veltrus, Úžic, 
Vodochod, Odoleny Vody, Panenských Břežan, Báště, Klíčan, Más-
lovic, Nelahozevse, Klecan a Postřižína otevřený dopis varující před  
případným střetem zájmů nového vlastníka a místních samospráv.
Měli jsme a stále máme za to, že hnací silou prodeje Aera Vodochody 
nebylo jeho oddlužení, ale lukrativnost továrního letiště s jeho roz-
vojem a budoucím komerčním využitím bez ohledu na občany a na 
stávající průmyslovou zátěž životního prostředí zdejšího regionu.
Vláda ČR a Krajský úřad Středočeského kraje a investiční skupina 
Penta, jako nový vlastník Aera Vodochody, tedy dnes nemohou tvr-
dit, že o postoji obcí a měst v rámci privatizačního řízení nevěděly.
Pokud na vyjádření obcí nebyl brán při privatizaci dostatečný zřetel, 
vystavil se nový majitel podnikatelským rizikům. 
Dnes se většina zmíněných zastupitelstev obcí zcela ztotožňuje s ná-
zorem, že veřejné mezinárodní letiště Vodochody není veřejným zá-
jmem, ale pouze komerčním záměrem finanční skupiny Penta. Bude
zřejmě těžké veřejný zájem prokázat, když široká veřejnost s několi-
ka tisící podpisy na petičních listech jednoznačně záměr odsuzuje.

POTŘEBA DRUHÉHO KOMERČNÍHO LETIŠTĚ 
PRO PRAHU
Současné letiště Ruzyně, jehož vlastníkem je stát, kapacitně zvlá-
dá stávající provoz všech leteckých společností, včetně těch níz-
konákladových.  Vzhledem k celosvětové krizi je dnes podnikání  
v letecké dopravě mírně stagnující.  Pro případný nárůst zakoupilo 
letiště od finanční skupiny Penta pozemky za 3,5 mld. na novou
ranvej, čímž by měl být  rozvoj letecké obslužnosti hlavního města 
na dlouhá léta zajištěn.
Podivuhodné je však to, že se množí hlasy, jak z různých úřadů, tak 
z úst generálního ředitele letiště Vodochody, ing. Martina Kačura, 
zda se bude 2. ranvej v Ruzyni vůbec stavět!
V době krize, stále se snižujících obecních rozpočtů, obecních au-
ditů, kde se zdůvodňuje každá vynaložená koruna, se jeví všem 
starostům jako zlý sen skutečnost, že by stát zakoupil za 3,5 mld. 
z peněz daňových poplatníků pozemky, na kterých by nerealizo-
val záměr, pro který je zakoupil. Rozhodně bychom získali další 
světový primát – kupce, který koupil za miliardy louku na seno. 
Z tohoto podstatného úhlu pohledu je nemožné, aby výstavba  
2. ranveje v Ruzyni zůstala jen na papíře, pokud se tak nestane, 
bude stavba airportu Vodochody zcela nadbytečná.
„V Evropě je už jen málo hlavních měst, která by neměla druhé, 
alternativní letiště“  říká ing. Martin Kačur, generální ředitel letiště 
Vodochod.
Manipulace s tímto faktem však spočívá v tom, že pan ředitel srov-
nává nesrovnatelné.
Německo, Velká Británie, Španělsko, Francie, ale i Polsko jsou 
oproti České republice mnohem větší země. Pokud se podíváme 
na země s podobným počtem obyvatel jako u nás a porovnáme 
počet letišť u hlavních měst je zřejmé, že argument pana ředitele 
je nepravdivý!

Další letiště je např. od Stockholmu vzdálené zhruba 100 km.  
Alternativní letiště pro Prahu jsou pak Pardubice, Karlovy Vary 
nebo Brno. Letiště Kbely v Praze je vojenské stejně jako druhé le-
tiště v Lisabonu.

„Odbavovat ročně 3,5 milionu cestujících především nízkoná-
kladových aerolinií, nepravidelných a privátních letů“, říká ge-
nerální ředitel Martin Kačur.
Tento počet je zcela nereálný. ČR má 10 milionů obyvatel, z nichž 
cestuje letadlem alespoň jednou ročně max. právě oněch zmiňo-
vaných 3,5 milionu, a to převážně na dovolenou v prázdninových 
měsících. Ti však z 90% létají z letiště Ruzyně, takže i kdyby se po-
lovinu leteckých společností podařilo do Vodochod „přetáhnout“, 
což není reálné, dalších až 2 miliony cestujících prostě k dispozici 
není.
„Hodlají vygenerovat své vlastní pasažéry“, dále říká generální 
ředitel Martin Kačur.
To je pouze proklamace. Letiště žádné cestující negeneruje, pouze 
poskytuje služby cestovním kancelářím a leteckým společnostem. 
Těžko lze předpokládat, že kvůli letišti Vodochody vzniknou nové 
cestovky a aerolinky.
„Nižší ceny za letenky“, říká generální ředitel Martin Kačur.
Nelze uvěřit tomu, že by zástupci Penty byli schopni ovlivnit ce-
novou politiku leteckých společností, nebo že by byli schopni  
s jistotou předjímat, že a jak cena letenky klesne, protože se poletí 
z Vodochod. Naopak v poslední době se již otevřeně mluví o tom, 
že ceny letenek jsou obecně tak nízké, že bezprostředně ohrožují 
solventnost leteckých společností, a že je ZCELA JISTÉ, že ceny 
naopak porostou. Existence či neexistence letiště Vodochody s tím 
nemá vůbec souvislost.

3000 PRACOVNÍCH MÍST 
V AIRPORT VODOCHODY
„Obecně se počítá s tím, že milion přepravených osob vygeneruje 
přímo na letišti zhruba tisíc pracovních míst“ ,říká generální ředi-
tel Martin Kačur.
Pokud by platily tyto prostinké výpočty, muselo by na letišti v Ru-
zyni být zaměstnáno 12000 pracovníků. Letiště Ruzyně však za-
městnává pouze 2300 osob bez navazujících služeb, s nimi je to 
zhruba 3300 osob na 12 milionu cestujících.
Matení veřejnosti nejen v případě počtu zaměstnanců na letišti ve 
Vodochodech je naprosto zjevné -  3000 pracovních míst na pou-
hých 3 a půl milionů cestujících.

O KOMPENZACÍCH 
Společnost by chtěla s okolními obcemi jednat o kompenzacích „ 
bohužel se s námi ale nikdo nebaví, jsou slyšet jen odpůrci pro-
jektu“, dále říká pan Kačur.

Stát Obyv.
v mil. Hl. město Počet obyv. 

hl. města mil. Letiště

Holandsko 15 Amsterdam 0,761 Schiphol - 1
Česká republika 10,5 Praha 1,3 Ruzyně - 1
Portugalsko 10,4 Lisabon 1,9 Daportela - 1
Maďarsko 10,3 Budapešť 1,8 Ferigehy -1
Belgie 10,3 Brusel 1,0 Brussel - 1
Dánsko 5,5 Kodaň 1,09 Kastrup – 1
Švédsko 9,8 Stockholm 0,787 Broma – 1
Norsko 4,3 Oslo 0,530 Oslo Airport – 1
Rakousko 8,2 Vídeň 1,7 Schwechat – 1
Slovensko 5.4 Bratislava 0,603 Štefánik – 1
Slovinsko 2,0 Lublaň 0,27 Lublaň -1
Švýcarsko 7,4 Zűrrich 1,1 Kloten - 1

Stop letišti Vodochody
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Pravdou je, že věcné důvody ( vlivu hluku na zdraví obyvatel, rizika 
havárií, vlivy na životní prostředí a další ) opřené o platné právní 
předpisy neumožňují současný projekt letiště realizovat.
Obce nemohou právní předpisy obejít jakoukoli dohodou s letiš-
těm o kompenzacích.
Pravdou také je, že nikdo z AERA ani z PENTY nenašel odvahu 
nebo vůli projekt letiště na jednotlivých obcích představit.
Je elementární slušností, pokud něco chci, přijít za dotčeným a ne 
aby dotčený chodil za žádajícím. 
Dobré sousedské vztahy se budují vždy pouze při vzájemném re-
spektu. Soused musí sousedovi naslouchat a být citlivý k jeho po-
třebám a zájmům. Tato vlastnost však AERU a PENTĚ chybí. 
Jedinou snahou, kterou představitelé letiště Vodochody projevili, 
bylo uspořádat v roce 2009 svátek sv. Mikuláše v MŠ ve Chvatěru-
bech a Panenských Břežanech. To bylo striktně odmítnuto, stejně 
jako dobře míněná rada starostovi Panenských Břežan od bývalého 
ministra dopravy pana Schlinga, na jednání v AERU, dne 15. 1. 
2010, prodat rodinný dům v Panenských Břežanech za desetináso-
bek s tím, že to Penta zaplatí.
Po povodních v roce 2002, se lidé pustili do obnov svých příbytků, 
s neuvěřitelnou zarputilostí,  na   s t e j n ý ch   m í s t e ch,  kde 
vodní živel tolik ublížil, ale nevzal vztah k  d o m o v u   a místům 
tisíckrát viděným, spojených s osudy mnoha generací, které zde 
prožily své osudy.
Z toho je patrné, že žádná kompenzace nemůže nový domov či 
degradaci stávajícího n i č í m   nahradit.
Je asi těžké po někom chtít, aby výše uvedené pochopil, když v blíz-
kosti letiště nesídlí nebo nežije.

Konstatujeme pouze, že se v žádném případě nenecháme vyhnat 
ze svých domovů zničením našeho životního prostředí, sobeckým 
záměrem finanční skupiny PENTA a využijeme k tomu všechny
instituce naše i evropské.
Se stejným důrazem opakujeme, nikdo z nás nepřijme a ani nebu-
de vyjednávat o kompenzacích, protože život za peníze se směnit 
nedá.

POROVNÁNÍ POHYBŮ ZALÉTÁVANÝCH LETADEL Z PRO-
DUKCE AERA S PLÁNOVANÝMI POHYBY DOPRAVNÍCH 
LETADEL  V AIRPORTU VODOCHODY
„Hluková zátěž určitě nebude vyšší než když za komunistů na 
stejném letišti zkoušelo Aero vojenské letadla a stíhačky“, tvrdí 
Martin Kačur.
V té době se v Aeru Vodochody vyrábělo 20 letadel měsíčně, tj. 240 
letounů za rok. Každý letoun byl maximálně 4 krát zalétáván, tj. 
240 x 4 = 960 x 2 ARR + DEP = 1920 pohybů za rok, zaokrouhleno 
2000 pohybů za rok. 
Z oznámení  o hodnocení vlivu projektu letiště na životní prostře-
dí, předloženého letištěm Vodochody, je možné se dozvědět:

Celkový počet pohybů letadel za rok ( ARR + DEP ) 35.000
Průměrný počet letových dnů za rok 364
Průměrný počet pohybů za den ( celoroční průměr ) 96
Průměrný počet pohybů ( ARR + DEP ) 
v charakteristickém letovém dni 141

Pan ředitel opět srovnává nesrovnatelné a argumentuje matoucím 
způsobem. Je snad každému zcela jasné, že 2000 pohybů vyrobe-
ných letounů je podstatně méně než 35.000 pohybů dopravních 
letounů plánovaných na letišti Vodochody. 

„Co se týče úrovně hluku, tam je to v oblasti toho, jaké typy leta-
del budou létat. To jsou letadla, která mají nejlepší hlukové pa-
rametry z hlediska toho, co vůbec létá po Evropě“ ,říká generální 
ředitel Martin Kačur.
Zde nezbývá, než s první větou p. Kačura souhlasit. Jenže v sou-
vislosti s plánem zaměření na nízkonákladovky a chartery lze na 
rozdíl od tvrzení p. Kačura s jistotou předpokládat, že jejich letadla 
budou naopak nejhorší – staré typy na konci životnosti, porucho-
vé, hlučné a s vysokými emisemi.
„Odletové trajektorie budou upraveny tak, aby hluk co nejméně 
zatěžoval obce v okolí - lety se například vyhnou Kralupům nad 
Vltavou a úplně bude vypuštěno noční létání mezi 22:00 až 6:00 
hodinou“ , říká generální ředitel Martin Kačur.
To jsou jen ničím nepodložená tvrzení. Neexistuje žádný zákonný 
prostředek, který by dodržování podobné eventuelní úpravy tras 
mohl garantovat. Dále tvrzení o vypuštění nočního létání je vědo-
má mystifikace. Z charakteru provozu (nízkonákladovky a char-
tery) přímo vyplývá, že v hlavní sezóně budou letadla létat hlavně  
v noci.
V této souvislosti působí mimořádně absurdně informace o sní-
ženém komfortu cestujících nízkonákladových společností, kteří 
by se na letišti ve Vodochodech měli smířit se schůdky, namísto 
nástupních můstků. Tato skutečnost bude mít jistě zásadní vliv na 
menší zátěž životního prostředí zdejšího regionu s 35.000 pohyby 
letounů za rok.

SILNIČNÍ DOPRAVA V MÍSTNÍM REGIONU
Dle webových stránek aktuálně.cz, ze dne 13. 1. 2010 ředitel Kačur 
říká: 
 „Do 3 let hrozí regionu dopravní kolaps i bez letiště. I proto fir-
ma plánuje spolufinancovat sjezd z dálnice D8, který prý kromě
letišti pomohl i okolním obcím“.
Sjezd od Aera k dálnici D8, který bude využit  především pro ob-
sluhu letiště společnosti Penta Investments, dopravní situaci v regi-
onu neřeší ani částečně, ale pouze by sloužil ke komerčním účelům 
společnosti.
Tu v současné době řeší pouze nový most mezi obcí Chvatěruby  
a Kralupy nad Vltavou a propojení dálnice D8 s rychlostní komu-
nikací R7. Rozhodnutí na tuto stavbu bylo již vydáno!

Generální ředitel Ing. Martin Kačur odmítá i obavy z nebezpečí 
pádu letadel do chemiček v okolí:. „Už dnes při přiblížení na Ru-
zyň letí letadla stejným směrem, jen o tři sta metrů výše“.
To je značně slabomyslná výmluva – i kdyby to byla pravda, což 
není, protože trasa přiblížení na Ruzyň není nad Kralupy, nezna-
mená to přece, že lze proto klidně riziko několikanásobně zvětšo-
vat.
Se souhlasem autora textu pana Derfla, starosty Chvatěrub publi-
koval:

Pavel Bartoš  starosta

Stop letišti Vodochody

Připomínáme, že uzávěrka přijímání textů do Libčických novin je vždy 15. dne v měsíci.



Strana 6

www.libcice.cz

Velice rád bych vyjádřil poděkování všem 
osobám, které se v letošní vrtkavé zimě po-
dílely na udržování sjízdnosti a odklízení 
sněhu na všech obecních komunikacích 
a chodnících. Způsob, jakým se k tomuto 
problému přistupovalo byl obdivuhodný. 
V průběhu této zimy jsem neviděl v jiných 
obcích a městech takové nasazení, jako 
tomu bylo v Libčicích. Byla radost sledovat 
pana Černého, jak po prvním velkém pří-
valu sněhu organizoval odklízení. Šlo jim 
to všem jak na drátku. Jinak je mi jasné, že 
to muselo stát i nemalé finanční prostřed-
ky, ale tyto se jistě vrátily  ve formě jistoty  

a bezpečnosti všech občanů Libčic.
Lze předpokládat, že letošní zima se pode-
píše i na zhoršení stavu některých komuni-
kací . V této souvislosti věřím, že se podaří 
ty nejvíce zimou postižené ulice dát rychle 
opět do slušného stavu. Tato potřeba je již 
dnes patrná například v ulici Hašlerova.
Celkově musím konstatovat, že pod vede-
ním obecního úřadu je činnost celého týmu 
MÚ znatelná na rozvoji obce. V posledních 
cca 3 letech je dobrý přístup k řízení obce 
viditelný na první pohled. Jen namátkou-
-škola, školka, nové povrchy mnohých ulic, 
údržba ulic a zeleně, podpora kulturního  

a sportovního vyžití apod.
Myslím to vážně. Obec znám od r.1959, 
vystudoval jsem zde ZDŠ a do roku 1979 
zde žil.
Příznivý rozvoj obce mě pak dopomohl  
k rozhodnutí, že od r.2008 jsem opět řád-
ným občanem Libčic.
Věřím, že celý tým vedení města včetně 
všech jeho spolupracovníků bude mít mož-
nost v tomto dobře rozjetém směru pokra-
čovat i po blížících se volbách.
S úctou

Pavel Kabourek, občan Libčic n/Vlt

Ordinační hodiny pediatrické ordinace
Pondělí 11-13 nemocní 13-15  prevence 
Úterý 8,30-10, 30 nemocní 11-12  kojenci 12-13,30 prevence
Středa 12-14 nemocní 14-15  kojenci 15-17 prevence
Čtvrtek 8, 30-10, 30 nemocní 11-12  kojenci 12-14,30 prevence
Pátek 8, 30-10, 30 nemocní 11-13,30 prevence 

Pozn. 
Nemocní se nemusí objednávat, je ale někdy lepší předem zavolat, abyste nemuseli čekat. 
Doba k preventivní péči bude na objednání. 
V ambulanci budeme provádět základní odběry v domluveném čase a vyšetření CRP (dle potřeby 
kdykoliv).
Kontakty:
Pevná linka do ordinace: 233 313 044 Mobilní telefon: 775 728 800 www.terapiedeti.cz 

V letošním roce  město Libčice nad Vltavou  znovu spolupořá-
dalo filmový festival Jeden svět, který byl slavnostně zahájen dne
19. 3. 2010 v prostorách Základní umělecké školy.Pořadatelem 
byla společnost Člověk v tísni – pobočka Libčice nad Vltavou 
ve spolupráci se Základní uměleckou školou a městem Libčice 
nad Vltavou. Tento festival dokumentárních filmů o lidských
právech probíhá ve 28 městech ČR.
Je zajímavou skutečností, že nejmenším festivalovým městem jsou 
bezesporu Libčice nad Vltavou. Od roku 2004 zde funguje poboč-
ka společnosti Člověk v tísni a poskytuje sociální a vzdělávací služ-
by. Zajímavou podívanou nabídl dokument Afghánská superstar, 
který se promítal v rámci kategorie Panorama. Diváci znalí sou-
těže Česko hledá SuperStar porovnali, jak podobná akce vypadá 
v zemi po desetiletích válek a vládě Talibanu. Snímkem, který na 
většinu diváků zanechal hluboký dojem, byl dokumentární snímek 
„Nevítaní“, který citlivě přiblížil strasti i radosti handikepovaných 
občanů. Po projekci přítomní diskutovali s pracovníky organizace 
APLA  Libčice na téma autismu, který je jednou z nejzávažnější 
poruch dětského mentálního vývoje. Děkuji občanům za podporu 
této nádherné kulturní a vzdělávací akce a věřím, že si Libčice nad 
Vltavou festival v budoucnosti udrží.

Pavel Bartoš  starosta

Festival Jeden svět v Libčicích zahájil filmem o Afghanistánu

Poděkování

7.4. Průřez českou historií 
 – pan Materna

14.4. O knize – Deník Anny 
 Frankové – 
 paní Blanka Venclíčková

21.4.  Posezení u kávy

28.4.  Zábavný kvíz

Klub seniorů

Starosta města Ing. Pavel Bartoš 
a ředitel stredočeské pobočky Člověka v tísni Milan Greineder.
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Vážení rodiče, milé děti!

Základní umělecké škole v Libčicích nad Vltavou se naskytla 
možnost přijmout od září školního roku 2010/2011 větší počet 
žáků, než v uplynulých obdobích.

V naší škole vyučujeme uměleckým předmětům v hudebním 
oboru (hra na klavír, housle, violu, violoncello, kontrabas, klasic-
kou a elektrickou kytaru, baskytaru, zobcovou a příčnou flétnu,
klarinet, saxofon, trubku, lesní roh, pozoun a bicí nástroje, zpěv a 
sborový zpěv. Součástí výuky je výuka hudební teorie zajímavou 
počítačovou formou. Vyspělejším hráčům nabízíme uplatnění  
v menších souborech, v komorním či swingovém orchestru).

Výtvarný obor nabízí výuku různých výtvarných technik, využí-
vá hrnčířského kruhu, hrnčířské pece, grafického lisu, možnosti
studia počítačové grafiky atd. Velmi úspěšně připravuje žáky ke
studiu na středních i vysokých školách výtvarného zaměření.

V tanečním oboru se žáci seznamují se základy správného držení 
těla, nácvikem různých klasických tanečních technik i moder-
ních stylů a z toho vyplývajících choreografií.

Literárně-dramatický obor vyučuje správné deklamaci, recitaci, 
jevištnímu pohybu a ve spolupráci s ostatními obory pořádá pra-
videlná divadelní představení.

Výuka v základní umělecké škole je ve všech oborech rozdělena 
do přípravné výchovy (děti ve věku  5 až 7 let – výuka probíhá 
především v prostoru mateřské školy), do studia I. stupně (žáci 
8 až 14 let) 

a studia II. stupně (žáci 15 až 18 let) a obsahuje kompletní a sou-
stavnou výuku uměleckých předmětů dle školního vzdělávacího 
programu. Výuku zajišťují středoškolsky a vysokoškolsky vzdě-
laní pedagogové, kteří jsou zároveň vynikajícími osobnostmi  
v oborech své činnosti.

Naše škola pořádá i různé mimoškolní aktivity jako jsou výle-
ty, návštěvy muzeí, výstav, koncertů a divadelních představení.  
V době hlavních prázdnin organizuje letní výtvarné i hudební 
dílny, v plánu máme i pořádání tanečních a dramatických dílen.

Výuka v základních uměleckých školách v současné době zaží-
vá nebývalý rozvoj. Naši žáci pod odborným vedením získávají 
nejen dovednosti v uměleckých předmětech, ale skrze jejich výu-
ku získávají návyky, které jim usnadní v budoucnosti úspěch jak  
v osobním, tak profesním životě. Mám na mysli soustavnost, pra-
covitost, zodpovědnost za svůj výkon, kulturní přehled, kultivo-
vanost projevu, dovednosti v oblasti kolektivní spolupráce atd.

Bližší informace včetně předběžných elektronických přihlášek 
naleznete na

www.zuslibcice.cz nebo na telefonním čísle 736 600 358

Neváhejte proto a využijte této mimořádné příležitosti !!!

Na shledanou se těší Luboš Harazin, 
ředitel školy

Výjimečná nabídka Základní umělecké školy

Dětský aerobik probíhá v Úholičkách v rámci Cvičení s Kořenkou 
třetí rok. Cvičit chodí děti ve skupinkách od 3 do 8 let. V sobotu 
27.3.2009 jsme vyrazili poprvé na soutěž teamů – tzv. pódiových 
skladeb. Nasadili jsme Holky z naší školky, které tvoří předškolač-
ky a školačky a Berušky, které jsou 4-5leté. Velké konkurence jsme 
se nezalekli a přivezli jsme si 4. a 3. místo. Holky z naší školky se 
po několikaměsíčním tréninku můžou radovat z bronzového po-
háru. A Berušky nemusí zoufat, školačky budou na podzim už ve 
vyšší kategorii a bedna bude příště na dosah. Soutěže se zúčastnilo 

66 skupin ve 3 věkových kategoriích. Shlédli jsme několik dalších 
skladeb a tak jsme si přivezli nové zkušenosti, kde přidat, co zařa-
dit, aby bylo vystoupení ještě divácky atraktivnější. Soutěž je pro 
děti velký motivační prvek, takže už teď trénujeme na další. Rádi 
mezi námi přivítáme i další děti, které mají rády pohyb. Protože 
Pohyb je život!

Terezie Kořínková

Cvičení s Kořenkou již třetím rokem
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Agent JFK. První ryze česká Sci-fi/fantasy série, dostali jsme něko-
lik dílů, Triton
Beagle,P.: Poslední jednorožec, Argo, 2009
Co-jak-proč? Lidské tělo, Dinosauři aj., Fraus
Faltová, V.: Kocour Vavřinec,BB art, 2002  
Janča, J.: Praktická homeopatie, Eminent, 2004
Kubátová, M.: Pohádky pro zvířátka, Artur, 2002
Moers, W.: Rumo, Níček a Mřenka, Talpress, 2000
Nikl, P.: Blázníček, Meander, 2009
Nix, G.: Sabriel, Lírael, Abhorsenka, Triton, 2006
Pratchett, T.: vázaná vydání Zeměplochy, Talpress, 2009
Riordan, R.: Percy Jackson. Moře nestvůr, Fragment, 2010
Žambach, M.: Dlouhý sprint s ozvěnou, Triton, 2009

BŘEZEN MĚSÍC KNIHY
Jsme s dětmi oslavili v knihovně povídáním o knížkách. Jak jinak. 
Říkali jsme si o pohádkách, že je dělíme na klasické a moderní. 
A ty klasické jsou  sesbírané ústním podáním. To si tedy Božena 
Němcová udělala svačinu a jela na Slovensko poslouchat babičky 
a dědy. A čím jela Božena Němcová na začátku 19. století, co mys-
líte? Metrem.

Z knihovny Den otevřených dveří
3) vzdělanostní centrum pro vzdělávání dospělých 
4) rozvoj pedagogického sboru v oblasti odborné i osobnostní jako 
nutnou podmínku realizace vize a poslání školy
5) tématicky ucelená výuka vycházející z ŠVP
6) strukturované financování – racionální hospodaření s finanční-
mi prostředky
7) spolupráce s partnerskou školou Autumn ve Francii
Návštěvníci besedy  mimo jiné vyslovili přání, aby se podobná se-
tkání opakovala, což  škola přivítala jako nový prostředek komuni-
kace, protože máme  společný cíl, kterým je vychované, vzdělané, 
spokojené a do života připravené dítě.

PaedDr Dagmar Kuzníková

Školkoví začátečníci jdou z knihovny. V jed-
né ruce si nesou žábu (ne živou, gumovou, 
jedlou) a v druhé pexeso. Odměnu za to, jak 
krásně poslouchali, zpívali  a tančili s Kač-
kou Judovou. 

Prosím konkrétní (ne)čtenáře, aby ze svých knihovniček vyndali 
tyto knihy-Ezopovy bajky, Maková panenka, 3 díly Dívky v sed-
lech, Historie lidstva a mnoho další a vrátili je zpět do knihovny. 
Děkuji, Šárka Sekerová

Morana odplula během okamžiku

Mateřská škola se loučila se zimou

Pá, pá, pá a už se nevracej
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Něco málo o nohejbalu nejen 
v Libčicích

Březen je pro libčické šachisty ve znamení tuhých bojů. V 9. kole 
jsme po tvrdém boji porazili TJ Sokol v Mělníku. Do konce soutěže 
nás čekají  dva těžké zápasy. V 10. kole se utkáme se silným klubem 
TJ AERO Odolena Voda a v posledním 11. kole máme za soupeře 
nováčka soutěže Šachový klub Zlonice. 
Poř. Družstvo V R P Body Partie Skóre
1. TJ Neratovice B 8 0 1 24 40 49.0
2. Caissa Úholičky B 7 2 0 23 39 48.0
3. ŠK Liběhrad Libčice n/Vltavou 7 0 2 21 38 46.5
4. TJ AERO Odolena Voda 6 2 1 20 34 48.0
5. Sokol Buštěhrad 5 0 4 15 33 42.0
6. SK DDM Slaný 3 3 3 12 25 36.5
7. ŠO TP NOVA Kladno 3 1 5 10 16 28.0
8. TJ Sokol na Mělníce B 2 3 4 9 21 33.5
9. Slovan Velvary 2 2 5 8 18 27.0
10. ŠK Kralupy nad Vltavou C 2 0 7 6 21 29.5
11. Caissa Úholičky C 1 2 6 5 22 29.0
12. Šachový klub Zlonice 0 1 8 1 10 15.0
Pro zajímavost uvádím, jak se libčický šachový klub umístil v loň-
ské sezoně:
Poř. Družstvo V R P Body Partie Skóre
1. ŠK Kralupy nad Vltavou „B“ 10 0 1 30 39 57.0
2. ŠK Liběhrad Libčice nad Vltavou 9 0 2 27 42 51.0
3. TJ Aero Odolena Voda 7 2 2 23 37 53.0
4. Caissa Úholičky „B“ 6 3 2 21 32 50.0
5. Sokol Buštěhrad „A“ 6 1 4 19 27 45.5
6. SK DDM Slaný „A“ 5 3 3 18 31 47.5
7. ŠK Kladno „B“ 5 1 5 16 25 44.0
8. TJ Sokol na Mělníce „B“ 4 2 5 14 29 44.5
9. Slovan Velvary 3 2 6 11 23 38.5
10. Caissa Úholičky „C“ 2 0 9 6 26 38.5
11. NOVA Kladno „A“ 1 1 9 4 24 34.5
12. ŠK Kralupy nad Vltavou „C“ 0 1 10 1 14 24.0

Pavel Bartoš  sekretář ŠK Liběhrad

Nohejbal vznikl v roce 1936 v Praze v podolských Žlutých lázních, 
kde parta štamgastů hraje fotbal. Ve dnech, kdy se nesejde v plném 
počtu, se věnují kopání míče z jedné strany hřiště na druhou bez 
jakýchkoliv pravidel. Brzy přibude prádelní šňůra, poté síť, lehčí 
míč a pravidla. Hrají se zejména dvojice, trojice a někdy i jednot-
livci.
V roce 1941 se do hry zapojují ti, kteří v nohejbale vidí dobrou 
přípravu pro fotbalovou techniku. Nohejbal se tak stává součástí 
tréninků fotbalové Slavie a Sparty. Na Žlutých lázních za velkého 
zájmu diváků i tisku hraje legendární Pepi Bican.
Okolo roku 1961 vzniká první neoficiální dlouhodobá soutěž
družstev.
Roky 1962 – 1970 se považují za školní věk nohejbalu – vychází 
doplněná Pravidla a Hrací řád. V Praze již hraje 90 družstev.
Po celé ČR se začínají hrát dlouhodobé okresní přebory.
V osmdesátých letech hra expanduje do všech míst po celé zemi. 
Se vznikem Českého nohejbalového svazu vzniká i jednotná or-
ganizace soutěží. Už zde nejsou jen hráči, ale i školení trenéři  
a rozhodčí.
V tu dobu se začíná psát historie libčického nohejbalu. U zrodu 
nohejbalového oddílu je parta nadšenců, Hájek Josef, Moravec Jiří, 
Prášil Zdeněk, Prášil Jaroslav, Wenig Ota, Nováček Jaromír a No-
váček Josef.
Začátky jsou opravdu krušné, hraje se na asfaltovém hřišti „u bý-
valých garáží“. Okolo roku 1982 se i zde  hrají  kvalitní  zápasy. Na 
tomto hřišti se hraje od roku 1982 do roku 1996, hráči se schází 
pravidelně, absolvují přátelská utkání a turnaje s velmi dobrými 
výsledky. Nohejbalový klub jako takový je založen v roce 1997, 
kdy se v Libčicích nad Vltavou začíná poprvé hrát okresní přebor. 
Protože však hřiště nesplňuje podmínky určené Českým nohejba-
lovým svazem, jednu sezónu hostují nohejbalisté na hřišti v Úně-
ticích. V roce 1998 budují dva antukové kurty na Koupališti, kde 
stráví nádherné roky plné úspěchů. Od roku 2005 se hráči schází 
na zcela novém hřišti za Kulturním domem. Všechna hřiště si hráči 
vybudovali a spravují svépomocí. V oddíle nohejbalu panuje vždy 
dobrá nálada, jsme parta, která se schází nejen při sportu. 
Ze zakladatelů libčického nohejbalu hraji aktivně pouze já, k dlou-
holetým oporám NK Łibčice patří zejména  Křivánek Martin, Mach 
Petr, Vorel Vratislav, Svoboda Tomáš a Ludvík Vladimír, který je  
v současné době nejlepším hráčem a zároveň trenérem. 
Nohejbal je sport jako stvořený pro úměrné zatěžování organismu, 
rozvíjející hlavně rychlost, obratnost, taktiku a techniku s míčem. 
Jeho velkou předností je nízká úrazovost a fakt, že se může hrát na 
dobré úrovni i ve vyšším věku. Libčice nad Vltavou jsou jedním  
z měst, kde se nohejbalu daří a má zde dlouholetou tradici. Staros-
ti však nastávají nevelkému oddílu z důvodu vyššího věku hráčů, 
naše mužstvo potřebuje omladit, a do soutěže nasadit tak potřeb-
né mladé talentované hráče. Jestliže vás můj článek oslovil a chtěli 
byste zavítat mezi nás, nohejbalisty, zavolejte na tel. 602318464, 
rádi vám předáme naše zkušenosti.
Tímto bych chtěl poděkovat všem hráčům NK Libčice, i těm ne-
jmenovaným, protože bez nich bychom soutěž hrát nemohli, dále 
nadšencům, kamarádům, kteří nás v naší činnosti stále podporují 
nebo podporovali.

Jiří Moravec
Předseda NK Libčice nad Vltavou

Obec Máslovice srdečně zve na 
23. ročník turistického pochodu

aneb Šlapeme do Máslovic stloukat máslo

sobota  17.  dubna  2010

Trasy pro pěší:
20 km: Praha–Máslovice, start pod Libeňským zámečkem v Praze 8 (8-9h)

9 km: Kralupy n. Vlt. – Máslovice, start Kult. stř. Vltava (9,30-10h)
8 km: Odolena Voda - Máslovice, start ZK Aero (9,30-10h)

9 km: Klecany - Máslovice, start na náměstí u aut. zastávky (9,30-10h)
3 a 5 km: okolí Máslovic, start u muzea (9,30-11h)

Specielní trasa s možností vyzkoušet si Nordic Walking – chůzi s holemi, 
start v 10h v Kralupech n. Vlt. před vlakovým nádražím. Hole vlastní 
nebo k zapůjčení předem na ou@maslovice.cz nebo tel.775369935

Popis tras na jednotlivých startech. Odměny v cíli.

Program na návsi 11 – 16 h: 
Stloukání másla, zdobení perníčků,

Tvořivé dílny, soutěže a hry
Burza cukrů – setkání sběratelů cukrů

Divadlo pro děti  (13h)
Hudební country skupina Máslovické drnkačky (11-13h)

Setkání nositelů příjmení MÁSLO, MÁSÍLKO, MÁSLÍČKO aj. (14 h)
(bližší informace a registrace předem na www.maslovice.cz)

Hudební produkce (14,30-16h)

Startovné: 60 Kč; důchodci, děti a studenti: 50 Kč. 
Program je určen i nepochodujícím návštěvníkům za vstupné ve stejné výši jako startovné.

Bližší informace na tel.: 603 431 148, adresa pořadatele: OÚ Máslovice, Pražská 18, 250 
69, www.maslovice.cz, e-mail: ou@maslovice.cz.  

Změna programu vyhrazena.

Šachový klub Liběhrad bojuje o umístění 
na špičce regionálního  přeboru B
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u rybníka

po 10-15
út – pá 10-22

so – ne 11,30 – 22

otevřeno každý den 
po celý den teplá jídla
se sluníčkem zahrádka

vhodné pro cyklisty
pořádáme svatby, večírky 

a jiné slavnosti

Autobusová doprava Vlastimil Slezák

Zájezdy do Itálie - BIBIONE na rok 2010

Termín a ceny zájezdu:

Květen - 29.05.2010 do 05.06.2010  4300,-KČ

Září -     04.09.2010 do 11.09.2010  4300,-KČ

Cena zahrnuje - ubytování vždy od soboty - do soboty 
dopravu, el, energii, plyn, vodu, služby delegáta .

Vlastimil Slezák, Lesní 772 , Libčice n. Vlt. 25266 
Tel/fax: 233 930 928  
mobil : 602 827 062

Odjezdy jsou vždy v pátek ve večerních hodinách dle domluvy!!!

Nabízím malířské práce 
pro interiéry a exteriéry

Tapetování: papírové, vlie-
sové, vinilové, sklovláknité, 
pestrukta

Malířské stěrky: vyhla-
zování povrchu po štuko-
vání, škrábání, strhávání  
tapet…

Lepení polystyrénových 
kazet a lišt

Natírání fasád

Valenta Libor
Tel: 607 911 079
E-mail: valenta.libor72@seznam.cz
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- Francouzský gel  550,- Kč
- Gelové nehty  500,- Kč
- Pryskyřičné nehty 500,- Kč
- Doplnění  300,- až 350,- Kč
- Francouzská modeláž nehtů 
 na nohou    250,- Kč
- Manikúra  150,- Kč
- P shine  150,- Kč

Ivana Termanini
Tel. 233 930 975, 
Mobil 604 798 635

MODELÁŽ  a  ÚPRAVA NEHTŮ

w w w . r a j v l n y . c z

Nabízím šití dekoračních 
látek a záclon, 
včetně úprav 

a oprav oděvů všeho druhu.

ILONA PTÁČKOVÁ

telefon: 777 903 329
ÚTERÝ 9 - 11 hodin 
nebo po tel. dohodě.

V ZAHRÁDKÁCH 756
LIBČICE NAD VLTAVOU
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Auto Houser - pneuservis           Přílepská 1233           Roztoky
proti čerpací stanici PAPOIL

Bohumil Houser - 731 151 341                              Petr Houser  - 731 151 335                              M. Vejbora - 731 862 462


